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Protokoll NOSAM Arbetsgrupp Äldre Partille   
Datum: 2022-03-03 

 

 

 

Närvarande: Catharina Johansson <catharina.johansson@partille.se>; Sam Zolfaghari, 

sam.zolfaghari@medipart.se; John Thunberg <John.Thunberg@partille.se>; 
Ingrid Olausson <ingrid.olausson@partille.se>; Ardita Dreshaj 
<Ardita.Dreshaj@partille.se>; Inger Apelskog Hülphers inger.a@svce.se; 
Helen Ström <helen.strom@partille.se> 

Frånvarande  Rickard Oskarsson, Anna Rindeskär, Anne De Vall Garanelli, Daniel Pus, Jenny 

Pernbro, David Gembäck 

Plats: Teams 

Tid: 14.00-16.00 

 
Dagordning 

1. Inledning 

 

2. Föregående anteckningar lades till handlingarna. 

 

3. Ordförande och Sekreterare för 2022 valdes: 

- Ordförande: Catharina Johansson 

- Sekreterare: Sam Zolfaghari 

- Kommande möten kl 14-16: 

- 3/5 

- 14/6 

- 30/8 

- 11/10 

- 22/11 

 
 

4. Egenvårdrutinen - hur har den fungerat? 

 
- Vi behöver ta upp frågan igen när fler är närvarande. Enligt VPL teamet som 

Helen tillfrågat så fungerade det enligt rutinen.  

 

 

5. SIP 

- SIP-utbildningen planeras att starta igen efter uppehåll pga covid-19. 

- Ingrid Olausson kommer att kalla vårdcentralerna till ett möte för att i 

samråd med cheferna lägga upp en plan för utbildningen för vårdcentralerna 
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och kommunen hanterar frågan internt i sitt ansvar. Ingrid skickar ut en mall 

för implementeringsplan för varje enhet att ha som mall när man gör planen. 

- Utbildningens uppskattas ta upp till 3-5 möten (digitalt eller fysiskt). 

- Implementeringsplan sker av vårdcentralens verksamhetschef tillsammans 

med SIP-utbildaren. 

- Varje vårdenhet kan kalla till SIP när behovet upptäcks. Om en patient är 

inlagd på sjukhuset så är det vårdcentralens ansvar att kalla till SIP. 

 

 

6.  Handlingsplan 2022- Tillgänglighet till läkare: 

- Problematiken med svårigheter att nå läkare från kommunens sida och från 

Vc att nå kommunen lyftes då den står i vår handlingsplan.  

- Kallelse kommer att skickas mellan vårdcentralerna och kommunen för att 

komma fram till en lösning för snabb kontakt med läkare på vårdcentral. 

Inger tog å sig uppdraget att vara sammankallande.  

 

 

7. Avvikelser utgick då det inte fanns några gemensamma att ta upp.  

 

8. Årets arbete, planering för 2022 

- Kommer ny version av handlingsplanen inför 2022 efter att vi gått igenom 
densamma samt gått igenom Temagrupp Äldres Handlingsplan för att 
komplettera.  
 
 

9. Övrigt 

Hur kan personal inom kommunen ta reda på vart patienter är listade – när det t.ex 

gäller patienter med suicidrisk och läkare behöver kontaktas? 

- Vad säger lagen kring sekretess när vårdcentralerna ger ut sådan 

information?  

 

 

 

10. Catharina meddelade att vi behöver ha en extra avstämning i april eftersom det var så 

många frånvarande vid mötet. 

 

11. Mötet avslutas 

 

 

Nästa möte: 14/6 samt extra insatt möte i april som beslutas på 

nästa covidnosam.  

 
Sekreterare: Sam Zolfaghari 
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